

KENAPA BELAJAR SARJANA PENDIDIKAN BAHASA ARAB DI UM?

Penarafan di kedudukan ke 114 dunia oleh QS World University Rankings dan di tempat yang pertama di Malaysia

Fakulti Pendidikan UM berada di kedudukan ke 41 dunia oleh QS World University Rankings. Fakulti mempunyai program pendidikan yang terbaik di Malaysia.

Kadar staf akademik pelajar yang tinggi iaitu nisbah 1:9 untuk pembelajaran dan pengajaran yang efektif.

Tenaga akademik yang cemerlang. Puluhan tahun berpengalaman dalam pengajaran, penyelidikan dan penerbitan di pelbagai bidang pendidikan.



Permohonan boleh dilakukan
dalam talian melalui:
<http://ips.um.edu.my>



UNIVERSITI
MALAYA

SARJANA PENDIDIKAN

Pendidikan Bahasa Arab



SELAMAT DATANG KE PROGRAM INI

Program Sarjana Pendidikan (Pendidikan Bahasa Arab) adalah antara yang terbaik di Malaysia. Pelajar akan menikmati pengalaman pembelajaran, penyelidikan dan penulisan akademik di bidang ini dengan bimbingan pensyarah berpengalaman. Kursus-kursus yang ditawarkan adalah terkini dan amat berkaitan dengan keperluan profesionalisme perguruan dan pendidikan.

VISI

Untuk menjadi pusat kecemerlangan di peringkat kebangsaan dan antarabangsa dalam pendidikan, pembangunan modal insan, penyelidikan, inovasi, penerbitan dan konsultasi.

KURSUS-KURSUS YANG DI TAWARKAN

Kaedah Penyelidikan dalam Pendidikan Teori dan Amalan Pengajaran Bahasa Arab

Perkembangan Kurikulum Bahasa Arab Pengukuran Dalam Pendidikan Bahasa Arab

ICT Dalam Pendidikan Bahasa Arab Pengajaran Kemahiran Komunikasi Bahasa Arab

Pendidikan Guru Bahasa Arab Pendidikan Literasi Bahasa Arab Pendidikan al-Quran

APA YANG DIKATAKAN OLEH PELAJAR?

"Pengalaman belajar di program ini sangat menyenangkan. Saya mendapat pengetahuan tentang bidang pendidikan Bahasa Arab dan saya dapat menyiapkan tesis dengan mudah"
Di Xuan (Graduan Dari China)

"Walaupun saya orang Arab, tetapi sangat banyak yang saya pelajari dari program ini. Kini saya telah kembali ke negara saya. Saya dapat memanfaatkan ilmu-ilmu yang dipelajari"
Abdullah (graduan dari Arab Saudi)

"Saya dapat mengikuti perkembangan ilmu pendidikan bahasa Arab dengan baik. Saya juga telah berjaya menulis tesis dibidang ini"
Mohd Uzaini Mahmood (Guru Bahasa Arab di Taiping)

"Pembelajaran yang terbaik, pendidikan bertaraf dunia dan tenaga pengajar yang profesional serta mesra pelajar"
Mushir Ahmad (Guru Bahasa arab di Kuantan)

